



شركة مجموعة سنام القابضة (ش.م.ك.ع)
SANAM Group Holding Company (K.P.S.C)

DATE : October 20, 2025

الكويت في : 20 أكتوبر 2025

Ref : SNM/OC/201/25

المرجع : SNM/OC/201/25

To : Bursa Kuwait Company

السادة / شركة بورصة الكويت . المحترمين .

To : Capital Markets Authority

السادة / هيئة أسواق المال . المحترمين .

After Greetings ,,,

تحية طيبة وبعد ،،،

Subject: Supplementary Disclosure Regarding the Sale and Repurchase Agreement (Repo Agreement).

الموضوع : إفصاح مكمل بشأن اتفاقية بيع وإعادة شراء (Repo Agreement).

Reference to the above-mentioned subject, and in compliance with the requirements of the article of disclosures of essential information from book Ten (Disclosure and Transparency) of the bylaws of the Capital Markets Authority Law and Regulating Securities Activities and its amendments, and accordingly, attached is the supplementary disclosure form .

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه ، والتزاما بمتطلبات الإفصاح عن المعلومات الجوهرية من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية لقانون هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاته .

مرفق لكم نموذج الإفصاح المكمل .

Best Regards ,,,

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام ،،،

د. سليمان طارق العبدالجادر

نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي

Dr. Sulaiman T. Al- Abduljader

Vice Chairman & CEO



Supplementary disclosure Form		نموذج الإفصاح المكمل
Date:	October 20, 2025	التاريخ:
Listed Company Name:	SANAM Group Holding Company K.P.S.C	اسم الشركة المدرجة:
Disclosure Title :	Supplementary Disclosure Regarding the Sale and Repurchase Agreement (Repo Agreement)	شركة مجموعة سنام القابضة ش.م.ك.ع عنوان الإفصاح : إفصاح مكمل بشأن اتفاقية بيع وإعادة شراء (Repo Agreement).
Date of previous disclosure	12/08/2025	تاريخ الإفصاح السابق
Developments that occurred to the disclosure:	With reference to the disclosure dated 12/08/2025, SANAM Group Holding Company K.P.S.C. announces that the Competition Protection Authority has approved the amendment of ownership percentages in the National Medical Consumable Industries Company K.S.C.C (NATMED). Accordingly, the "Repo Agreement" entered into between one of the subsidiaries and a related party has been terminated for a value of KWD 2,009,018 (only Kuwaiti Dinars two million and nine thousand and eighteen), and the ownership of the shares subject to the agreement shall be transferred in the name of the subsidiary. Accordingly, the subsidiary's ownership in National Medical Consumable Industries Company "NATMED") will reach 24% of the share capital of the company.	بالإشارة إلى الإفصاح المؤرخ في 12/08/2025، تفيده شركة مجموعة سنام القابضة ش.م.ك.ع بأنه تم الحصول على موافقة جهاز حماية المنافسة بتعديل نسب الملكية في الشركة الوطنية الطبية للصناعات الاستهلاكية (NATMED)، وعليه تم إنهاء اتفاقية ("Repo Agreement") المبرمة بين إحدى الشركات التابعة وطرف ذو صلة وذلك بقيمة تبلغ 2,009,018 د.ك (فقط مليونين وتسعة آلاف وثمانية عشر دينار كويتي)، ونقل ملكية الأسهم موضوع الاتفاقية باسم الشركة التابعة. وبذلك تصل نسبة ملكية الشركة التابعة في الشركة الوطنية الطبية للصناعات الاستهلاكية "NATMED" نسبة 24% من رأس مال الشركة المذكورة.
Effect of the Material Information on the Company Financial Position (if any) :	The financial impact on the consolidated financial position is as follows: - An increase in Investments in an Associate by KWD 2,009,018. - A decrease in Accounts Receivable and Other Debit Balances by KWD 2,009,018. The financial impact will appear in the financial statements during the fourth quarter of 2025.	أن الأثر المالي على المركز المالي المجمع كما يلي: - زيادة استثمارات في شركة زميلة بمبلغ 2,009,018 د.ك. - إنخفاض أرصدة المدينون والأرصدة المدينة الأخرى بمبلغ 2,009,018 د.ك. سيظهر الأثر المالي بالبيانات المالية خلال الربع الأخير من عام 2025.